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Feigt

Anders Gravir Imenes

– Hva med norske ledere av vår tid? Er de feige?

– Ja, mange av dem er feige, sier Steinar Bjartveit, psykolog og foreleser ved Master of

Management-programmet ved Handelshøyskolen BI.

– Feige i den forstand at de er kortsiktige, men også i forhold til å virkelig stå for noe, å tåle en

trøkk og å stå løpet ut.
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